
Vanematekogu koosolek 26.11.24. 

Algus 18.00, lõpp 19.55 

Päevakorrapunktid 

1. Toitlustamise korraldus Randvere koolis - Ülevaate annab toitlustaja esindaja Eveli 

Reinaru. 

 2. Võõrkeelte valikuvõimaluste laiendamine Randvere koolis.  Arutelu võimalike uute 

keelte lisamise ja valikuprotsessi üle. 

 3. Ujumistundide korraldamine kõikide klassiastmete jaoks igal õppeaastal. Ressursside 

ja ajakava planeerimise võimalused. 

 4. Kooli jõulukontsert ja jõululaat (12. detsember 2024) 

 Vanematekogu panuse arutelu. 

 Heategevusliku jõululaada raha kasutamise eesmärkide täpsustamine. 

 Ülevaade sellest, mis ja kuhu soetati eelmise aasta laadalt saadud tulu eest. 

 5. Jõulukontsert Metodisti kirikus - Transpordi korralduse küsimus. 

 6. Vanematekogu töökorralduslikud küsimused - Koosolekute päevakorra ülesehituse, 

asukoha ja suhtluskanalite täpsustamine. 

 7. Kohapeal algatatud teemad 

Koosolekul osalesid: 

1.      Kristlin Nagel – 5A klass, hoolekogu esimees 

2.      Kristel Vainokivi – 3C klass 

3.      Pirjo Salvet – 3A klass 

4.      Tanel Rannala – 7B klass 

5.      Dajana Tiitsaar – 1A klass, vanematekogu aseesimees 

6.      Jane Kallikorm – 5B klass 

7.      Mari-Leen Treimann – 2B klass 

8.      Kristi Ploom – 4A klass 

9.      Gerli Saareleht – 4B klass 

10.  Lagle Kuusing – 4A klass 

11.  Alina Ennik – 1B klass 

12.  Gerli Veermäe – 2B klass 

13.  Merle Rüütel – 6B klass 

14.  Helen Orav-Kotta – 7A klass 

15.  Enno Lepnurm – 1C klass 

16.  Miia Mänd – 4B klass, hoolekogu aseesimees 

17.  Margus Tõnissaar – koolijuht 

18.  Kadri Ottoson – 6A klass 

19.  Kerli Rentov – 2B, 5B klass, Randvere Hariduse SA 

20.  Aivar Ormus – 8B klass 



21.  Keiti Kattai – 3B klass 

22.  Priit Robas – 6B klass, vanematekogu esimees 

  

1.      Toitlustamise korraldus. Toitlustaja esindaja – teenindusjuht Eveli Reinaru 

 Toimunud muudatused: 

·         Valikus ka taimetoit, kajastub menüüs 

·         Iga nädal tükitoit – kana- või lihavalik 

·         Salatites muudatus  – 1 segusalat ja 4 salatikomponenti + jogurti- või 

õlikaste 

·         Puu- ja juurvilju pakuvad endiselt, 1.-6. klass PRIA kulul, aga saavad 

kõik (terve põhikool). Puuviljad on sööklas laual, kõik saavad võtta, kel kõht 

tühi. 

·         Sepiku- ja leivanukid ka sööklas käiguraja kõrval laual võtmiseks 

 Murekoht: Toitu ei jagu – ühel päeval ei jagunud borši, asendasid kohe 

makaronide ja hakklihaga. Õppeaasta esimesel nädalal oli ka toidu piisavusega 

probleeme, aga hiljem ainult 1 kord. 

 Lapsed on kodus öelnud, et vahel otsas kartul, liha jm – Põhjus võib olla, et toit 

on sel hetkel nõust otsa saanud. Uued toidunõud on väiksemad ja seepärast 

saavad kiiremini tühjaks, töötaja paneb juurde, kui on otsas. 

 Kas lapsed teavad, kui palju mida tohib taldrikule tõsta? Toitlustaja selgitas, et 

leti peal (kõrgel) on näidisports, silt on olnud juures ja väiksematele selgitab 

klassijuhataja, sellest peaks lähtuma. 

 Toidu juurde võtmine – Suurtel pole lubatud juurde võtta. Kuna aga paljud 

väiksemad lapsed võtavad väikesed portsud alguses (maitsmiseks), siis praegu 

neil lubatud juurde võtta. Kuu aega jälgitakse, kas sellest on probleem. 

 Piima pakutakse iga päev 

 Pärast 2. vahetust on söök kogu aeg väljas ja kõik võivad süüa. 

 Lapsed on öelnud kodus, et vahel on taldrikud määrdunud. Toitlustaja jälgib. 

 Vald teeb keskusesse toiduringluskapi (peaks tulema veebruaris). 

 Toidujäätmete kaalumine toimus novembris, Randveres visati ära 12g õpilase 

kohta päevas. Parim tulemus Tõnismäe Reaalkoolis 6g, meie tulemus 

keskmine. 

Ettepanekud: 

1)      Kui on populaarsem söök, siis peab toitlustaja sellega arvestama, tuleb jälgida, 

et jaguks kõigile lastele süüa. 

2)      Kui toit on nõust otsa saanud: 

a.      Korrapidaja sööklas peaks jälgima, andma kööki teadma ja lastele teada 

andma, et tuleb juurde. Kui toit saab päriselt otsa ja kõigile ei jagu, siis see tuleks 

üles märkida (millal ja mis lõppes otsa). 

b.      Kool jälgib, et igal söögivahetunnil on olemas sööklas korrapidajaõpetaja(d). 



c.      Õpetajad ja vanemad peaks rääkima lastele, et kui toit on otsas, siis tuleb 

sellest korrapidajale teada anda ja sööki tuuakse juurde. 

d.      Vaja läbi mõelda, kuidas saaksid puuduvast toidust anda teada lapsed, kes 

ei julge öelda, et otsas on. Oluline on, et kõik lapsed saaksid söönuks. 

3)      On klasse, kus suur osa lastest ei käi söömas (suuremad lapsed): 

a.      vanemad ja klassijuhatajad võiks tervet klassi suunata sööma, võib olla 

grupiteema – ei sobi enamusest erinevalt käituda. 

b.      Näiteks saavad vanemad lastega kodus menüüd ette vaadata ja selgitada, 

mis komponendid. 

4)      Näidisports võiks olla lastele nähtavamal kohal. Mõte toitlustajale – võiks olla 

iga toidu juures silt, kui palju seda võtta võib (nt mitu kulpi või tükki), et kõigile toitu 

jaguks. 

  

2.      Ujumine 

 Direktor: õppejuhid pannud tunniplaani rohkem ujumist, kui on kohustuslik. 

Vanematel klassidel sõltub õpetaja otsusest – kui on vaba ujula, siis kasutavad. 

HEV klassid käivad rohkem, neil on tunniplaan paindlikum. Lisaks koolile 

kasutavad ka lasteaialapsed ujulat. Annab õppejuhtidele sõnumi edasi, et iga 

klass saaks käia ujumas. 

Ettepanek: 

1)      Õppejuhtidele – kõik klassid võiksid käia regulaarselt kehalise tunni raames 

ujumas, ei tohiks olla pelgalt õpetajast sõltuv. 

2)      Kool võiks kehalise õpetajatega läbi rääkida, kuidas kõigile võrdselt korraldada. 

3)      Hoolekogus teema tõstatada ja soov saada selles osa ka tagasisidet, milline on 

tulemus.  

  

3.      B-võõrkeelte valik 

 44% küsitlusele vastajatest eelistaks, kui laps saaks õppida hispaania keelt, 

17,4% prantsuse keelt ja 15,9% vene keelt. Saksa keelt eelistaks 6,5% 

vanematest. 

 Direktor: Peamine probleem on kvalifitseeritud õpetaja leidmine, hispaania keele 

õpetajaid hakati alles sellel aastal magistritasemel õpetama. 

 Viimsi Riigigümnaasiumis ja Viimsi Koolis on hispaania keele õpetaja olemas. 

Tuleks uurida, kas õpetajatel oleks võimalik õpetada ka Randvere koolis. 

 Keeleõpetaja koormuse suurendamiseks on mõte ka õhtupoole täiskasvanutele 

tasulisi tunde korraldada. 

 Muutus ei tule kindlasti enne järgmist õppeaastat 

 Tõusetus küsimus, kas vene kodukeelega lastel on võimalik üldse vene keelt 

valida. 

Ettepanek: 



1)      Viia teema hoolekogusse, kool võiks valmistada ette hispaania keele lisamise 

B-võõrkeelte valikusse 

  

4.      Jõululaat 

- Eelmise aasta laadaraha eest osteti õue mängu- ja spordivahendeid. Jäi segaseks, 

kas pesadesse ka midagi läks. 

- Vajalik uurida täpselt, kuhu ostetud asjad täpsemalt said ja kuidas lapsed neid 

kasutada saavad. 

- 12.12. toimub jõululaat. 

1)  Vanematekogu teeb taas loosiratta, mille tulu läheb täies ulatuses 

heategevuseks. Eelmine aasta koguti vanematekogu loosirattaga 330€, 

kogutulu laadalt 1800€ 

2)  Kristlin ja Merle võtavad enda kanda ja ootavad veel vabatahtlikke. Priit 

teeb tegevuste nimekirja. 

3)  Loosiratta auhindu oodatakse kõikidelt vanematelt. Auhind peaks olema 

korralik asi, mis lapsele sobib. Soovituslikult võiks olla pakitud. 

4)  Auhindu kogutakse taas administraatori juurde. 

 Mis otstarbeks laadalt saadavat heategevuslikku osa kasutada? Siiani olnud, et 

50% tulust jääb müüjale ja 50% läheb heategevuseks. 

1)  Ettepanekud: 

·         Anda kooli sihtasutusele anda 

·         Võiks olla lastele suunatud 

·         Võiks koolilt uurida, kas koolil mõni valukoht 

·         Klassijuhatajad võiks lastelt uurida, mida lapsed tahaks selle 

rahaga teha. 

2)  Hiljemalt 03.12. võiks olla selgus, milleks kogutakse. 

-          Vaja laadal müüvatele vanematele ja lastele selgelt 

kommunikeerida, kuhu tuleks viia/kelle kätte anda tulust saadud 

heategevuslik osa. 

Otsustati: 

1)      Vanematekogu teeb loosiratta jõululaadal. 

2)      Laadal müüjatele vaja kommunikeerida, kelle kätte läheb laadatulu. 

NB! Palve vanematele tulla enne laata appi laadalaudu tõstma. Mööbel on raske, 

eelmine aasta õpetajad tassisid neid laudu. 

 

 

5.      Jõulukontsert ja transport 



 Kõikide laste transportimiseks oleks vaja 19 bussi 

 Tõusetus küsimus, kas jõululaada ja jõulukontserdi võiks ühendada 

 Pakuti välja ka, et teha eraldi mardi/kadrilaat ja jõulukontsert 

Otsustati: 

1)      Transpordi korraldamine jääb sarnaselt varasemaga vanemate korraldada 

(autod, ühistransport). Soovitus vanematel koostööd teha omavahel. 

2)      Kool võiks anda vanematele ja lastele kontserti puudutavas kirjas ka teada, mis 

kell kooli juurest ühistransport Metodisti kiriku juurde liigub. 

3)      Teha koolile ettepanek, et järgmine aasta võiks kontsert olla Randvere  kirikus, 

siis langeks ära transpordi küsimus. 

4)      Teha kooli kultuurikomisjonile ettepanek teha mardi/kadrilaat novembris ja 

eraldi jõulukontsert või ühendada jõululaat ja jõulukontsert 

  

6.      Vanematekogu töökorraldus 

 Ettepanekuid polnud, hoolekogude järgi tulevad järgmised vanematekogu ajad 

 Vanematekoguks sobib teisipäev kell 18. 

 

7.      Kohapeal tõstatatud küsimused 

 Bussigraafikud 

- muutusid 1.11. ja mõned lapsed ei saa Pärnamäelt kooli. Koolist 

peavad bussile kiirustama. Nt Muuga sadama kandis elavad lapsed 

saavad päevas 3x bussiga koolist koju sõita. 

- Vald oli öelnud, et see kooliaasta enam ei muuda graafikut. 

- Probleemsetest väljumisaegadest võiks vanemad ise vallale teada 

anda hiljemalt kevadel, suvel tegeletakse planeerimisega, et 

kooliaasta alguseks oleks graafikud paigas. 

Ettepanek: 

1) Vanemad peaksid probleemide korral valda teavitama, kust ja 

mis kell on lastel kooli/koolist ära liikumisega probleem. 

 

 Bussipeatuse ümberehitus 

- jalutusrada lükatakse lund täis, lastel jalad märjad kooli jõudes. 

Ettepanek: 

1) Vanemad võiks ise pöörduda kommunaalametisse (Alar Mik). 

 

 

 

 Kooli peauks 

- sellest võiks saada käia ka koolivälisel ajal. Ustega seotud infosildid on 

samuti halvasti nähtavad, kuna asuvad toonklaasi taga. Soovitaks need 

teha paremini loetavaks ja nähtavamaks.  



- Ilmselt kooli peaukse (koolivälisel ajal) mittekasutamise taga küsimus kooli 

turvalisusest. 

 

Koosoleku juhataja: Priit Robas 

Protokollija: Kristi Ploom 

 

 


